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Närvaro:  

Axel Isberg Ordförande  
Rasha El-Manzalawy Vice Ordförande  
Paula Roth Sekreterare  
Lasse Heeman Källarmästare  
Oscar Sigurdsson Studierådsordförande  
Martin Bergman Cafémästare  

 Elin Hanstorp Överphös  
Axel Wihlborg Skattmästare  

 Oskar Ström Sexmästare  
 Rasmus Göransson Näringslivsansvarig  

Ludvig Åkesson Programmästare 
 David Larsson Revisor  
 Lars Gustafson Revisor  

Desirée Ohlsson Kårkontakt TLTH 
Mattias Eklund 
Viktor Claesson  
Niklas Bruce 
Joel Klint 
Nora Wernerson 

 
§1 OFMÖ 
Ordförande Axel Isberg förklarade mötet öppnat klockan 12:05. 
 
§2 Tid och sätt 
Tid och sätt godkändes. 
 
§3 Adjungeringar 
Styrelsen beslöt att adjungera Mattias Eklund, Viktor Claesson, Niklas Bruce, Joel Klint och 
Nora Wernerson. 
 
§4 Föredragningslista  
Föredragningslistan godkändes  
 
§5 Föregående mötes protokoll  
Inga tidigare protokoll har inkommit.  
 
§6 Val av justerare 
Mötet valde Oscar Sigurdsson till medjusterare. 
 
§7 Information från kåren 
Derirée berättar om startup-fair. Den här veckan kommer LUS välja nytt presidium, idag ska 
kåren prata om det. Nästa vecka släpper kåren sitt tema för nollningen.  
 



§8 Information PLCD  
Oscar informerar om att de inte har haft något möte sen senast. Endimensionell analys har 
fått bra kritik angående föreläsningar och övningar, studierådet tänker därför inte begära 
några större förändringar från matematikinstitutionen. De tänker redan nu förändra saker 
själva.  
 
§9 Information från kollegierna 
Elin berättar att de hade möte igår, där diskuterades lokaler och gasquer. Det ser bra ut.  
 
Ordförande berättar att de har bestämt när tour de styrelse ska vara. Tydligen har det varit 
mycket negativt om LTH på Jodel.  I nuläget är inte vår sektion omnämnd. Folk känner sig 
utanför på sektioner och att det är svårt att bli aktiv på sektionerna. Vi borde ta tag i detta. 
Det är hög konkurrens på aktiva poster, och de tycks vara detta som det handlar om.  
 
§10 Ny hemsida  
Wihlborg berättar att vi har en stor önskan på sektionen att ta fram en ny hemsida, men att vi 
har lite svårt att engagera folk till att göra detta. Ett förslag är att höra med Lunicore för att 
avgöra vad de kan göra för sektionen. 
 
DWWW-ansvarig Mattias uttrycker funderingar kring vart hemsidan kommer ligga och 
kompatibilitet. Sektionens server är gammal.  
 
Kåren berättar att de skaffade en ny hemsida via Lunicore, och uppmanar sektionen att 
prata med de som var ansvariga för det. De är inte jättenöjda med vår hemsida. Det kostade 
mycket pengar, troligen runt 60-70 tusen.  
 
Mötet lyfter att detta borde tas upp under ett sektionsmöte och att ett alternativ vore att 
arvodera någon på sektionen för att projektleda det.  
 
Joel berättar att han är från båda läger, men att han gärna vill se det som ett movement från 
sektionen. Han understryker vikten av att göra det attraktivt att hålla på med systemet.  
 
Mötet lyfter att det behövs en kravspecifikation för att be om en offert på hemsidan samt att 
vi bör rådslå med VTM om detta ska vara en post och ha en projektbudget. Det föreslås att 
sektionen ska lägga ut en nyhet för intresseanmälningar och att information om att detta 
kommer tas under mötet.  
 
Mötet lutar åt att utveckla hemsidan internt och tänker börja med att utveckla en 
kravspecifikation och undersöka möjligheten att lägga till funktionärsposten “projektledare för 
hemsida”. Detta ska tas upp på ett senare möte.  
 
§11 Fest i huset  
Ordförande berättar att det sen teknikfokus varit stökigt i E-huset. Det har varit fester utan 
tillstånd med dålig städning efteråt. Ifall detta fortsätter kommer PH bli upprörd och vi 
kommer inte längre tillåtas ha fester. Om städarna hittar spya samma dag som vi har haft 



pub så faktureras vi för saneringsavgiften på 3000 kronor per berört handfat. Han uppmanar 
alla att skärpa sig. 
 
En facebookgrupp med L-tek och E-sek ska skapas för rapportering av vad som hänt i huset 
och vilka konsekvenser som följer. Mötet uppmanas hålla koll på vad som händer i huset 
och hjälpa till att städa när de hittar något som är fel. Det klargörs att alla sorters festande i 
Utskott är förbjudna och att det är väldigt illa om någon skulle bryta mot förbudet.  
 
Det är viktigt att medlemmarna informeras om det som gäller för huset. Det föreslås att 
sångförmannen ska informera om detta innan sittningar.  
 
Rasha berättar att efter sektionstacket fick sektionen mycket skit för att burkar kastas i 
soporna och innehållet hade runnit ut. Detta går att förebygga genom att säga till innan, då 
sätter de i dubbla påsar. Det är viktigt att säga till innan festande.  
 
Det ska skrivas ihop ett dokument med husregler som ska vara obligatorisk för exempelvis 
sexmästeriet att läsa.  
 
§12 Policy för start-ups 
Rasmus berättar att flera mindre företag och eller startups vill annonsera men inte betala för 
det, eller inte betala fullpris för det. Han undrar hur näringsliv ska förhålla sig till detta.  
  
Mötet tycker inte något företag borde särbehandlas, det anser dock att det är okej att de 
marknadsför sig på ett sätt som gynnar sektionens medlemmar. Detta förutsatt att det inte 
missgynnar de företag som betalar för sig.  
 
Mötet beslutar att ålägga Rasmus att komma med ett mer konkret förslag om hur vi ska 
behandla startups innan första veckan i april (s09). 
 
§13 Ekonomiskpolicy  
David berättar att revisorerna gärna vill vara remissinstans på båda policyns.  
 
Det lyfts att det behöver göras en redaktionell ändring under mästerier. Det behövs även 
definieras upp att de mästare som även har lägre poster i ett mästeri gör utlägget som 
mästare oavsett vad det rör.  
 
Mötet beslutar att återremittera policyn. 
 
§14 Lokalpolicy 
Mötet uppmanas skicka all feedback till Lasse.  
Det lyfts att i alkoholpolicyn bör det stå “serveringsansvarig” istället för “sexmästerist”.  
 
Mötet beslutar att återremittera policyn till Lasse.  
 
 
 



§15 Ekonomisk status 
Wihlborg berättar att pengar från teknikfokus ännu inte kommit in därför så sjunker 
likviditeten just nu.  
 
§16 Beslutsuppföljning 
Styrdokumenten ska vara klara om högst två dagar, de måste absolut senast vara klara 
innan VTM.  
 
Isberg är nu också ansvarig för arbetet med HTPC. Arbetet har inte startats upp än. Då 
denna punkt är nedprioriterad beslutar mötet att skjuta upp den till s10, den 11/4. 
 
§17 Utskottsrapporter 
Alla som inte skrivit uppmanas att bättra sig.  
Det lyfts att det inte känns särskilt motiverat att skriva då ingen annan skriver. En vill ha 
uppdatering från de andra i styrelsen.  
 
Café: 
Har inte hunnit med supermycket pga jubileumsjobb. Haft daglig verksamhet. 
 
Staben: 
Haft massor med phadderintervjuer hela lv 1, staben och överpepparna. Vi hade 2-fhöb då 
hela fhöben och förra årets fhöb festade ihop, K arrangerade. Det va kul! Det var ett 
öpk-möte i torsdags som Martin gick på då jag inte kunde. I lördags la vi hela dagen (alltså 
mer än 12h!! ) på att sätta alla nollningsfunktionärer. Vi har skapat de bästa grupperna 
någonsin och det känns superkul! (2 från styrelsen kommer va med som extraphaddrar). 
Men det va svårt, många bra ansökningar!  Måndag kväll, 27de, är det öpk-möte igen, vi ska 
försöka sätta alla intersektionella events bland annat. 
 
Skatt: 
Inte hänt så mycket, mest pappersarbete 
 
Program 
Inget nytt denna veckan, kolligiemöte nästa vecka 
 
Näringsliv: 
Börjat arbetat med en startupkväll  
 
§18 Val av funktionärer  
Källarmästeriet  

Trädgårdsmästare Nora Wernerson 
 
Mötet beslöt att välja Nora till trädgårdsmästare.  
 
§19 Entledigande av funktionärer  
Inga funktionärer att entlediga.  
 



§20 Meddelanden 
Rasha berättar att det under förra veckan pratades om att vi eventuellt skulle få mer 
lagringsutrymme. Husstyrelsen har inte sagt något mer om det.  
 
Lars berättar att det tidigare var det någon som ville ha en sångbok från oss och att de 
beslutat att ge personen detta. 
 
David uppmanar styrelsen att prata med E-sektionen och att städa utanför buren. 
 
§21 Övrigt  
Inget övrigt lyfts.  
 
§22 OFMA 
Mötet förklaras avslutat klockan 13:01 av Isberg. 
 
Renskrivning Mötessekreterare  
 
 
 
Paula Roth Paula Roth  
Sekreterare, tillika Propagandamästare Sekreterare, tillika Propagandamästare  
 
Justeras Justeras  
 
 
 
Axel Isberg Oscar Sigurdsson 
Ordförande Studierådsordförande 
 




